

## **Patrick Choy**

蔡定祥

### Academic Qualifications 學歷

- Higher Diploma in Translation and Interpretation, City University of Hong Kong  
香港城市大學語言及翻譯高級文憑
- Bachelor of Fine Arts (Hon.) in Drama, Hong Kong Academy for Performing Arts (major in directing)  
香港演藝學院戲劇學院榮譽學士學位 (主修導演)

### Scholarship 獎學金

- The Lai Cho-tin Memorial Scholarship  
黎草田紀念獎學金
- The Hongkong Bank Foundation Overseas Study Scholarship  
匯豐銀行海外交流獎學金

### Prizes 獎項

- Excellent Script Award and Best Stage Management Award, the Drama Competition (organized by Hong Kong Federation of Drama Society) (2004; Drama: "The Moon Park")  
戲劇匯演(香港戲劇協會主辦)優異劇本獎及優異舞台管理獎「舞台劇：《月亮公園》」(2004)

### Experiences of Drama (Non-exhaustive) 舞台劇經驗 (非全部)

- Nearly 20 years' experiences in drama  
近 20 年舞台劇經驗
- Drama Instructor, ELCHK Lutheran Secondary School (2001-2001)  
九龍信義中學戲劇導師 (2000-2001)
- Director of a Cantonese drama entitled "When Santa Claus Met Hans Andersen" acted by a group of visually impaired students, Ebenezer School (2004)  
心光盲人學校為視障學生編導《當聖誕老人遇上安徒生》(2004)
- Director of a charity Cantonese drama entitled "Go to France and Open a Breakup Restaurant" for the depressed elderly of the Evangelical Lutheran Church of Hong Kong (2007)  
為基督教香港信義會執導慈善舞台劇《去法國開一間分手餐廳》，為長者抗抑鬱服務計劃籌募善款 (2007)

- Director of a Cantonese drama show entitled "He, She and Me under the Moon" (2009) (a show of which was for charity purpose)  
導演《月亮下的她他 Me》(2009) (其中一場撥作義演)

Translation of Scripts (Non-exhaustive) 劇本翻譯 (非全部)

- "Loot" 《銀紙·棺材·木乃伊》
- "The Proposal" 《求婚》
- "The Day Mother Left Home" 《媽媽離家的那天》
- "Dalmatian" 《我愛斑點狗》
- "Beyond a Joke" 《對不起，玩謝你》